
Onderwerp: de onveilige verkeerssituatie van de Geeresteinselaan. 

Geachte raadscommissie,

Graag wil ik het met jullie hebben over de verkeerssituatie op de Geeresteinselaan. Sinds 
2021 wonen ik een mijn vrouw met heel veel plezier in Woudenberg aan de 
Geeresteinselaan. Toen wij de woning kochten was de situatie als volgt: de geparkeerde 
auto’s in de straat staan met 2 wielen op de stoep om voldoende ruimte te houden voor het 
overige verkeer. 

Echter kwam hier verandering in toen er deze zomer gehandhaafd werd op deze situatie. Er 
zijn waarschuwingen uitgedeeld en de geparkeerde auto’s moesten voortaan met 4 wielen 
op de weg geparkeerd worden. Dit was op last van klachten van mensen in een rolstoel die 
onvoldoende ruimte overhielden om gebruik te kunnen maken van de stoep. Toegegeven op 
de stoep parkeren mag natuurlijk niet, maar deze handhaving heeft veel negatieve gevolgen 
gehad voor de veiligheid van de verkeerssituatie. 

Omdat de aanwonende nu netjes de auto met 4 wielen op de weg parkeren waardoor de 
zeer brede stoep van 2.90 meter breed (die er overigens in zeer slechte staat bij ligt), staan 
de auto’s verder op de weg. Hierdoor kon ten eerste de vuilniswagen de straat niet meer in 
om het vuilnis te legen. Er bleef niet voldoende ruimte over voor de vuilniswagen om langs 
de auto’s te steken. 

Wanneer er een vuilniswagen niet meer kan passeren moeten we er natuurlijk niet aan 
denken dat er een voertuig van de hulpdiensten met gillende sirenes de straat in wil rijden en
voor hetzelfde probleem komt te staan. 

Verder hebben wij en bijna alle aanwonenden een eigen oprit voor de woning waar 1 auto op
geparkeerd kan worden. Wanneer er ook nog auto’s in de straat langs de stoep geparkeerd 
staan, is het telkens op de gok de straat oprijden zonder zicht. Het moment wanneer je de 
situatie pas goed kunt overzien is het moment waarop de neus van de auto al op de weg 
staat. Nu is dit een veel gebruikte straat waarbij mensen opstappen bij de bushalte, fietsers, 
sportfietsers, scooters en voetgangers langskomen die nooit een auto vanaf een oprit 
verwachten. Mijn oprechte en reële schrikbeeld is dat ik een van deze verkeersdeelnemers 
over de neus van mijn auto zie vliegen. Tevens is er opzettelijk of onopzettelijk veel materiele
schade aan de spiegels van de auto’s die aan de weg geparkeerd staan. In mijn geval zijn er 
3 gesneuveld in 2 jaar tijd. Dit is uiteraard vervelend maar materiele schade. Ik moet niet 
denken aan de immateriële schade die zal ontstaan bij een aanrijding. 

Uiteraard is er contact geweest met de verkeersdeskundige en BOA van de gemeente. De 
BOA heeft aangegeven alleen te handhaven op de auto’s die op de stoep staan geparkeerd 
waardoor de enige mogelijkheid de auto met 4 wielen op de weg parkeren blijft. De 
verkeersdeskundige heeft aangegeven dat de provincie over deze situatie gaat en dat er een
herinrichting gepland staat in 2026 waardoor deze weinig tot niets kan doen tot deze tijd. 

Als vanzelfsprekend snap ik dat de verkeerssituatie niet binnen korte tijd heringericht kan 
worden. Wel ben ik van mening dat er op korter termijn een tussenoplossing moet komen. 
We moeten niet willen wachten totdat er een ongeluk gebeurd door deze situatie of er een 
hulpdienst niet door de straat kan om een aanwonende te kunnen helpen. Ik ben ervan 
overtuigd dat dit mis gaat voor de herinrichting van 2026. Overigens zie ik elke zaterdag 
oudere en mensen in een rolstoel over de weg naar de markt gaan omdat deze bang zijn 
onderuit te gaan als gevolg van de erbarmelijke staat van de stoep. Er moet nu wat 
gebeuren aan deze verkeerssituatie voordat het te laat is. 

Dank voor uw aandacht.   


